

郵政署條例第 13 條
Section 13 of the Post Office Ordinance

第 98 章 郵政署條例

CAP. 98 *Post Office*

13. 政務司司長批出開啟和延遲處理郵包的手令

(1) 政務司司長可批出手令，授權署長，或授權任何或所有郵政署人員開啟和延遲處理任何指明郵包，或任何指明類別或不論任何類別的所有郵包。（由 1997 年第 362 號法律公告修訂）

(2) 署長可就任何郵包的處理，延遲一段為根據本條取得手令而合理地需要的時間。

**13. Warrant of Chief Secretary for Administration
for opening and delaying postal packets**

(1) It shall be lawful for the Chief Secretary for Administration to grant a warrant authorizing the Postmaster General, or authorizing any or all the officers of the Post Office, to open and delay any specified postal packet or all postal packets of any specified class or all postal packets whatsoever. (*Amended L.N. 362 of 1997*)

(2) It shall be lawful for the Postmaster General to delay any postal packet for such time as may reasonably be necessary for the purpose of obtaining a warrant under this section.